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Protokół Nr II/2018 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 28 listopada 2018 r.  
 

 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 12.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 

Przytuła - Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy jak listy 

obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały Nr II/7/18 i Nr II/13/18. Uchwały podjęto w głosowaniu 

jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Pan Jerzy Cukrowski. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady II sesji Rady Gminy. 

Serdecznie powitał panie i panów radnych, pana Wójta, pana Zastępcę Wójta, 

panią Skarbnik, panią inspektor obsługi. Na podstawie listy obecności stwierdził 

wystarczające quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 14 radnych. 

Odczytał proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi, inne 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Wnioski do proponowanego porządku obrad wniósł pan Wójt Goździewski.  

Pan Wójt Goździewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch 

projektów uchwał: w sprawie regulaminu targowiska w Klimontowie i w sprawie 

opłaty targowej. Niektóre punkty regulaminu, opłaty targowej dostosowane 

zostały do programu, z którego otrzymaliśmy środki na przebudowę targowiska 

a kilka innych punktów dostosowano do aktualnych przepisów. Projekty uchwał 

były konsultowane z kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał zgłoszone wnioski pod głosowanie. 
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1.Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

regulaminu targowiska w Klimontowie 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przeszedł.  

2.Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

opłaty targowej 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przeszedł.  

Pan Przewodniczący Rady zaproponował umieszczenie wprowadzonych 

projektów uchwał w porządku obrad jako pkt. 8 - regulamin targowiska i jako 

pkt. 9 - opłata targowa.  

Następnie odczytał porządek obrad po zmianach i poddał go pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został 

przyjęty.  

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2018 – 2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych. 

6. Wyznaczenie przedstawiciela do udziału w Zgromadzeniu EZGDK. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2019 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu targowiska w Klimontowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  

10. Zakończenie sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wiadomo mu jest, że odbyły się 

posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Rolnej. Zmiany na posiedzeniach 

komisji zostały wyjaśnione. Zapytał czy radni mają zapytania odnośnie tego 

punktu. 
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Pytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji: 

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa zarówno zmiany w 

budżecie gminy na 2018 r. jak i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2018 – 2032 pozytywnie zaopiniowała.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna również pozytywnie 

zaopiniowała zmiany w budżecie gminy na 2018 r. jak i zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2018 - 2032. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/7/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały.  

Pani Skarbnik sprostowała, że zmianie ulega również załącznik Nr 2 do uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2032. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/8/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2018 - 2032.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 
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Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna także pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania odnośnie tego 

puntu.  

Pytania zgłosili:  

Pan radny Rębacz zapytał jak wygląda sytuacja z pozostałymi drogami.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jeśli chodzi o pozostałe drogi do realizacji 

w ramach ZRIDu, tj. droga w Nowej Wsi, droga w Zakrzowie i w Pęchowie to 

dokumentacja podziałowa i bodajże projektowa została złożona do geodezji. 

Zanim zostanie wydana decyzja zezwalająca na ich budowę to nie wyrobi się 

gmina z realizacją tych dróg w tym roku. Zapowiedział, że te drogi zostaną 

wykonane w pierwszej kolejności w przyszłym roku. Jego zdaniem gmina otrzyma 

pieniądze na ich realizację, bo to będzie rok wyborczy. Z tego co jest mu wiadomo 

to w projekcie budżetu na rok przyszły te drogi zostały ujęte.  

Pan radny Bargiel zapytał czy pieniądze jakie gmina otrzymała od pani Wojewody 

na realizację dróg klęskowych zostały w 100 % wykorzystane.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że są wykorzystane na te drogi, które mogli 

zrobić. Powiedział, że postara się, ażeby te drogi, które nie zostały wykonane w 

tym roku zostały zrealizowane w przyszłym roku. 

Pan radny Bargiel zapytał czy te niewykorzystane środki trzeba zwrócić do 

Wojewody.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że gmina tych środków nie otrzymała. 

Mamy tylko promesy na nie. Powiedział, że na początku tergo roku zlecone 

zostały podziały działek tak to się przedłużyło, bo wynikły różne problemy – 

niektórzy nie zgadzają się na podział swych działek i trak to się przedłuża. 

Pan radny Ciach powiedział, że targowisko zostało odwodnione. Rów został 

wykonany a właściciele pól, na których rów został wykonany zapytują czy będą 

mieli zapłacone za to, czy będą te działki od nich wykupywane przez gminę, bo 

chcą, żeby rów był publiczny. 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę panu radnemu Ciachowi, żeby zabierał 

głos w sprawie procedowanej uchwały.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jeśli taka jest potrzeba, to trzeba w 

przyszłym budżecie gminy zabezpieczyć środki na wykup i wykupić te części 

działek.  
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Pan radny Borycki zapytał, która firma wygrała przetarg na realizację drogi w 

Konary - Kolonia.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że przetarg wygrało Przedsiębiorstwo 

Budowlane „POLBUD” pana xxxxxx, ale wpłynęło jedno odwołanie i to może 

opóźnić podpisanie umowy na realizację zadania.  

Innych zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/9/18 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa popiera kandydaturę pana 

Przewodniczącego Rady do udziału w Zgromadzeniu EZGDK.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna również popiera kandydaturę 

pana Przewodniczącego Rady do udziału w Zgromadzeniu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał ją pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/10/18 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do udziału w 

Zgromadzeniu Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.   
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Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna również pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, zapytał czy radni 

wnoszą uwagi do treści projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono. Poddał uchwałę 

pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/11/18 w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego.  

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa po dyskusji, wyjaśnieniach 

pana Wicewójta, konsultacji z panem Andrzejem Cichem jest za przyjęciem 

regulaminu targowiska w Klimontowie.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przyjęcie regulaminu targowiska w Klimontowie.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania odnośnie tego 

puntu.  

Pytania zgłosili:  

Pan radny Kwapiński powiedział, że w regulaminie w § 4 pkt. 3 przy zapisie „… 

przez rolników sprzedających płody rolne i zwierzęta hodowlane …” brakuje mu 

słowa „własne”. Brak tego słowa dopuszcza handel nie własnymi płodami 

rolnymi. Został przegłosowany na komisji, ale jest zdania, że to słowo powinno 

być.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że nie ma tego słowa w 

rozporządzeniu. To jest zapis przepisany z rozporządzenia. Trzeba się tego 

trzymać, bo będziemy mieć kontrolę.  

Pan radny Gwizdoń odnosząc się do propozycji pana radnego Kwapińskiego 

powiedział, że nie ma narzędzie, żeby zweryfikować czy rolnik handluje 

własnymi czy nie własnymi płodami rolnymi.  

Pan radny Kwapiński odpowiedział, że jak nie będzie takiego zapisu w 
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regulaminie to nie ma co weryfikować.  

Pan Zastępca Wójta Przytuła powiedział, że jak nie będzie przyjęty ten zapis w 

regulaminie to nie dojdzie do zwrotu płatności za targowicę. 

Innych pytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał ją pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/12/18 w sprawie regulaminu targowiska w Klimontowie. 

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opnie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha powiedział, że Komisja Budżetowa nie wniosła uwag co do 

proponowanych stawek opłaty targowej na 2019 r.  

Pan radny Borycki powiedział, że Komisja Rolna pozytywnie opiniuje stawki 

opłaty targowej na 2019 r. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania odnośnie tego 

puntu.  

Pytania zgłosili:  

Pan radny Bargiel zapytał w kwestii formalnej jak indywidulny rolnik wjeżdża na 

targowicę własnym samochodem to ile ona ma płacić opłaty targowej.  

Pan Zastępca Wójta Przytuła odpowiedział, że 5 zł. To jest zaszłość od lat.  

Pan radny Bargiel stwierdził, że podwyżki opłaty są uzasadnione, ale należy 

tłumaczyć i informować handlujących, że w tej kwocie otrzymają za darmo worek 

na zbieranie swoich śmieci po handlu i za darmo korzystanie z WC. Powiedział, że 

jest za podwyższeniem wynagrodzenia dla ZGKiM z tytułu inkasa z 20 % na 22 %, 

ale żeby te pieniądze zostały zainwestowane w Zakład, żeby lepiej to 

funkcjonowało i żeby Zakład dużo więcej zarabiał. W ogóle mieszkańcy powinni 

dużo więcej zarabiać.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że odnośnie sprzątania to w regulaminie 

targowiska jest ujęty zapis, że każda osoba prowadząca handel na targowisku ma 

obowiązek posprzątania miejsca prowadzenia handlu po zakończeniu targu.  
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Pan radny Lipiec podziękował panu Wójtowi za to, że targowisko zostało zrobione 

2 356 349 zł i z tego tytułu gmina otrzyma oprawie 1000 000 zł zwrotu środków. 

Wniósł o tworzenie, zwiększenie stref parkowania na kolejnych terenach 

gminnych koło CPNu.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jeśli chodzi o targowisko to trwają 

rozmowy z właścicielami działek, które przylegają do targowicy od strony sklepu. 

Jeśli wyrażą wolę sprzedaży to w przyszłym roku będzie chciał dokupić te tereny. 

Na obecną chwilę właściciele działek mają poddane to pod zastanowienie się czy 

są zainteresowani sprzedażą działek na rzecz gminy. Kolejne tereny w stronę 

drogi krajowej też są przygotowane do wykupienia. Osoby nawet skierowały do 

niego pisma z zapytaniem czy gmina jest zainteresowana wykupem ich działek.  

Pan radny Ciach zaproponował – Gdyby przykładowo jednego pracownika 

dołożyć i czy mogliby wyjść jak asfalt się kończy przed drogą krajową, gdzie ludzie 

wjeżdżają i biletować ich. Teren od dziewiątki do parkingu jest praktycznie 

przygotowany. Chodzi o przyzwolenie na biletowanie tak jak jest ta zapora. Na 

pewno zwiększyłoby to dochody dla gminy w dużej mierze.  

Pan Wójt Goździewski zapytał czy będą robić strefę płatnego parkowania przy 

drogach. 

Pan radny Ciach zaproponował, żeby wprowadzić zakaz zatrzymywania się i 

postoju w dzień targowy na ul. Sandomierskiej w godz. 6.00 – 12.00. 

Pani radna Aly Amer powiedziała, że jest tam linia ciągła i nie można tam stawać 

samochodem.  

Pan radny Ciach powiedział, że wjeżdżając do starostwa w Sandomierzu na 

przykład, żeby zarejestrować samochód, to nie ma tam parkingu jest strefa 

płatnego parkowania koło sklepu Stokrotka, schodzi mu tylko parę minut, ale 

trzeba płacić za parking.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jest to Sandomierz, nie Klimontów. 

Pan radny Ciach odpowiedział, że dał taki przykład i zapytał czy mogliby wykonać 

taki manewr tu w Klimontowie.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że tam koło targowicy gmina ma działki i 

gdyby na którejś z tych działek gminnych udostępnić parking to wtedy jak 

najbardziej opłatę parkingową można wprowadzić.  

Pan radny Ciach powiedział, że na tych działkach, gdzie rów odwadniający został 

zrobiony bardzo dużo samochodów osobowych stoi w dzień targowy i Zakład nie 

może tam wejść i pobierać opłaty, bo nie ma takiego przyzwolenia. A na pewno 

jak byłaby pobierana od nich opłata to zwiększyłby się dochód dla gminy. Powstał 

skup zboża w Zakrzowie, a rolnicy przyjeżdżają z innych terenów i mówią, że na 
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targowicy w Klimontowie cena jest korzystniejsza i sprzedadzą tu każdą ilość.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że dopiero jest to pierwszy etap. 

Targowisko jeszcze nie zostało oddane. Jak najbardziej można przyjrzeć się temu, 

sprawdzić jak to zorganizować. Na pewno byłaby to strefa płatnego parkowania. 

To jest świeże.  

Pan radny Ciach powiedział, że on przyszłościowo tak powiedział, jakby się udało 

to po Nowym Roku, bo koszty gmina będzie ponosić. Drogę trzeba będzie 

odśnieżyć, posypać i koszty będą a gmina nie będzie miała z tego nic. Powiedział 

to przyszłościowo.  

Pan Zastępca Wójta Przytuła powiedział, że nie opłatą targowa to się reguluje. 

Druga sprawa nie nasypie się tam niesortu, bo w razie czego więcej wtedy gmina 

zapłaci odszkodowania niż będzie miała zysku.  

Pan Wójt Goździewski powiedział, że trzeba to jeszcze przeanalizować pod kątem 

prawnym.  

Pani Skarbnik Sobolewska powiedziała, że opłata targowa zwolniona jest z VATu, 

a opłata parkingowa podlega VATowi 23 % i trzeba będzie zakupić kasę fiskalną. 

Wtedy faktycznie musi być oddzielny inkasent, te 23 % odprowadzić, 22 % na 

przykład oddać Zakładowi Gospodarki Komunalnej to w zależności od tego jakie 

były by z tego tytułu dochody. 

Pan radny Borycki zaproponował, żeby zakazać handlu na chodniku ul. 

Sandomierskiej od pawilonu, bo handlują bez żadnej opłaty i zyskują na tym, a 

miejsca do handlu jest na targowicy.  

Pan radny Ciach podniósł, że w opłacie targowej jest zapis o sprzedaży do 3 m 

pod wiatą. Zakład maluje te miejsca zawsze po 3 m, a w uchwale jest zapis o 

sprzedaży ze stoiska od 3 m i do 5 m szerokości. Jeden będzie chciał 3 m, a drugi 

2 m szerokości. Chodzi o to, żeby było 3 m i niech handlujący bierze te 3 m. 

Pan Zastępca Wójta Przytuła odpowiedział, że jest szerokość od słupa do słupa. 

Trzeba trochę zaangażować się trochę w ustawianie stoisk, a niech pięciu ludzi 

nie stoi na bramce. 

Pan radny Bargiel podniósł sprawę rezerwacji miejsc na targowicy. Powiedział, że 

nie jest to jego pomysł, ale jest to pomysł handlujących na zwiększenie 

dochodów. Handlujący powiedzieli, że z chęcią zapłacą dodatkowe 10 zł więcej 

za rezerwację jak będą mieli to miejsce za zarezerwowane.  

Pan Zastępca Wójta Przytuła odpowiedział, że w regulaminie targowiska jest 

zapis o możliwości rezerwacji miejsca handlowego po uzgodnieniu z 

kierownikiem targowiska.  

Pan radny Bargiel podniósł, że dodatkowo należy informować handlujących na 
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targowicy, że za darmo ma nie tylko worek na śmieci, WC ale też rezerwację.  

Innych zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał ją pod 

głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 

uchwały Nr II/13/18 w sprawie opłaty targowej. 

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 

w niej i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Robert Orłowski 


